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\\\    Podkowa Leśna 
– Elektromobilna 
Podkowa s. 5

\\\    Brwinów, Milanówek 
– Festiwal  
Otwarte Ogrody s. 6

\\\    Brwinów 
– Dalsza rewitalizacja 
parku s. 4

\\\    Grodzisk Mazowiecki 
– Będzie świetlica s. 4

\\\    Pruszków 
– Brak bezpośredniego 
zagrożenia s. 2
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Dyskusja wokół szpitala
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o statnie dni maja były niezwykle 
gorące, jednak nie ze względu 

na pogodę, a na atmosferę panującą 
w pruszkowskim starostwie. Niepo-
kój radnych wywoływała sytuacja w 
szpitalu na Wrzesinie. Klub PiS złożył 
wniosek o zwołanie sesji w sprawie 
czasowego zaprzestania działalności 
leczniczej oraz wypowiedzeń umów o 
pracę lekarzy zatrudnionych na oddzia-
le wewnętrznym szpitala powiatowego. 
Temat został podjęty 28 maja. – Pań-
stwo dwa miesiące temu prowadzili-
ście rozmowy ze Stocerem a propos 
zamknięcia interny, więc to jest tym 
bardziej zatrważająca informacja. Na 
koniec kwietnia już wiedzieliście, że 
pięciu lekarzy internistów złoży wypo-
wiedzenia. Nie wiem, kiedy Państwo 
chcieliście poinformować radnych. To 
jest po prostu dla mnie totalnie niezro-
zumiałe – mówiła podczas sesji radna 
Magdalena Beyer.

Szpital powiatowy na Wrzesinie

\\\ POWIAT PRUSZKOWSKI

Sytuacja Szpitala Powiatowego w Pruszkowie stała się powodem 
gorącej dyskusji powiatowych radnych. Wszystko przez groźbę 
zamknięcia oddziału wewnętrznego oraz zakończenie współpracy  
z kilkoma lekarzami.   

Stawiają na żłobek 
Z pomocą funduszy unijnych wykonana została termomodernizacja budynku

\\\ MILANÓWEK

Mieszkańcy Milanówka tracą powoli orientację, co ma być 
w budynku przy ulicy Warszawskiej 18A. Kiedyś było tutaj 
przedszkole, burmistrz poprzedniej kadencji chciała tutaj zrobić 
Centrum Kultury, nowe władze chcą, aby powstał tutaj żłobek.      

dokończenie 
na str. 3
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\\\  Do komisariatu w Michałowicach 
zgłosił się taksówkarz, który zawiadomił 
o kradzieży pieniędzy. Do zdarze-
nia doszło na jednej ze stacji paliw w 

Michałowicach. Pokrzywdzony zostawił 
w toalecie saszetkę z pieniędzmi. Kiedy 
po chwili zorientował się, że jej nie ma, 
wrócił i zabrał saszetkę nie sprawdzając 
zawartości. Kiedy okazało się, że saszet-
ka jest pusta zawiadomił o tym komisa- 
riat w Michałowicach.
Sprawą zajęli się policjanci. Dzielnicowy 
uzyskał informację, że za tą kradzieżą 
kryje się pracownik firmy ochroniar- 
skiej. Zweryfikował ją dokładnie z 

monitoringiem i ustalił sprawcę. 44-let- 
ni mężczyzna został zatrzymany i do-
browolnie oddał zabrane pieniądze. 
Dochodzeniowcy z Michałowic przed-
stawili 44-latkowi zarzut kradzieży, 
do którego się przyznał i dobrowolnie 
poddał karze. Skradzione pieniądze 
wróciły do właściciela.
Za przestępstwo kradzieży kodeks 
karny przewiduje karę do 5 lat pozba- 
wienia wolności.

\\\ P0wiat na sygnale

\\\ PRUSZKÓW

Zbliża się czwarta edycja 
budżetu obywatelskiego  
w Pruszkowie.  
Na przedsięwzięcia, które 
wybiorą mieszkańcy, 
przeznaczono ponad 1,7 mln zł.    

D roga do rozpoczęcia działań w 
związku z budżetem obywatel-

skim w Pruszkowie na 2020 rok nie 
była łatwa. Regionalna Izba Obra-
chunkowa unieważniła uchwałę Rady 
Miasta w sprawie konsultacji społecz-
nych. Ponadto pojawiły się nowe prze-
pisy dotyczące kryteriów zgłaszanych 
przez mieszkańców projektów. Fakt 
ten wpłynął na opóźnienie rozpoczę-
cia całej procedury. Podczas marcowej 
sesji, radni przyjęli właściwą uchwałę. 
21 maja prezydent Paweł Makuch po-
informował, że miasto dostało zielone 
światło w postaci pozytywnej opinii od 
Regionalnej Izby Obrachunkowej.

Znamy już wysokość budżetu oby-
watelskiego. Jest to dokładnie 1 712 
765,30 zł, czyli blisko 470 tys. zł wię-
cej niż w poprzedniej edycji. Tak jak w 
latach poprzednich, kwota ta zostanie 

podzielona na siedem obszarów: Gąsin, 
Żbików-Bąki, Malichy Tworki, Ostoja 
Porcelit, Centrum, Stare Śródmieście, 
Osiedle Staszica Bolesława Prusa. Co 
istotne, limit jednego projektu to 120 
tys. zł. Każdy pomysł musi poprzeć co 

najmniej 30 mieszkańców, aby został 
zakwalifikowany do weryfikacji. Zgła-
szanie projektów będzie możliwe od 14 
do 24 czerwca.

Z pewnością mieszkańcom nie za-
braknie ciekawych pomysłów, o czym 
świadczą poprzednie edycje i zreali-
zowane projekty m.in. Seniorada czy 
świetlica osiedlowa na Malichach.

Artur Szpuda

1,7 mln zł dla mieszkańców 

To już czwarta edycja budżetu  
obywatelskiego
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Znamy już wysokość 
budżetu obywatelskiego. 

Jest to dokładnie  
1 712 765,30 zł

\\\ PRUSZKÓW

Wojewódzki Inspektor Ochrony 
Środowiska przebadał próbki 
substancji, która zanieczyściła 
rzekę utratę w Pruszkowie. 
Wyniki wskazują, że nie było 
bezpośredniego zagrożenia  
dla ludzi.   

M ieszkańcy Pruszkowa byli pełni 
niepokoju. Wieczorem 17 maja 

na utracie, w pobliżu szpitala w Twor-
kach, pojawiły się ogromne ilości piany. 
O sprawie informowaliśmy 35. wydaniu 
Przeglądu Regionalnego. Na miejscu po-
brano próbki substancji do badania. Za-
chowano wszelkie środki ostrożności, 
w tym uwzględniono zakaz pływania 
kajakami w Parku Potulickich.

Pierwsze informacje wskazywały, 
że substancja nie stanowiła zagrożenia 
dla ludzi. Potwierdziły to wyniki badań 
Mazowieckiego Wojewódzkiego In-

spektora Ochrony Środowiska. Spienie-
nie powstało na skutek wpuszczonych 
do rzeki ścieków z pralni lub z myjni. Z 
analizy przebiegu utraty wynika, że w 
miejscu, gdzie odkryto spienienie, nie 
ma obiektów, którego mogłyby dopro-
wadzić do takiej sytuacji. Informacja 

w tej sprawie trafiła do komendy rejo-
nowej policji oraz gminy Michałowice, 
aby ustalić źródło wycieku, które mogło 
wystąpić na jej terenie.

Najważniejsza informacja jest taka, 
że nie substancja nie niosła zagrożenia 
dla ludzkiego zdrowia. Jednak mieli-
śmy do czynienia z aktem wandalizmu 
i braku świadomości ekologicznej. Takie 
postępowanie w żaden sposób nie jest 
wytłumaczalne.                  Artur Szpuda

Brak bezpośredniego zagrożenia 

17 maja na Utracie pojawiła się piana

FO
T. 

uR
Zą

D 
M

IA
ST

A 
PR

uS
ZK

OW
A

Spienienie powstało  
na skutek wpuszczonych 
do rzeki ścieków z pralni 

lub z myjni

\\\ PRUSZKÓW

6 czerwca w Centrum Kultury  
i Sportu w Pruszkowie odbędzie 
się uroczysta sesja Rady Miasta 
z okazji 30. rocznicy Okrągłego 
Stołu oraz częściowo wolnych 
wyborów.      

R ok 1989 był przełomowy w hi-
storii Polski. 6 lutego rozpoczęły 

się obrady Okrągłego Stołu, w których 
uczestniczyły władze PRl, demokra-
tyczna opozycja oraz przedstawiciele 
kościoła. Dyskutowano na temat klu-
czowych spraw. Powołano trzy zespo-
ły: ds. gospodarki i polityki społecz-
nej, ds. reform politycznych oraz ds. 
pluralizmu związkowego. Wynikiem 
dwumiesięcznych rozmów były posta-
nowienia dotyczące min. utworzenia 
Senatu, częściowo wolnych wyborów 
do Sejmu, dostępu opozycji do mediów, 
likwidacji Rady Państwa czy legalizacji 
NSZZ „Solidarność”. 4 czerwca odbyły 
się częściowo wolne wybory, które za-
kończyły się sukcesem „Solidarności”. 
W ich wyniku powołano rząd Tadeu-
sza Mazowieckiego. Rozpoczął się czas 
przemian, a Polacy usłyszeli pamiętne 
słowa Joanny Szczepkowskiej „Proszę 

Państwa, 4 czerwca 1989 roku skończył 
się w Polsce komunizm”.

Dla pamiętających tamte czasy i 
walczących o wolność 30. rocznica ma 
niezwykły wymiar. Chodzi o pamięć o 
swego rodzaju przełomie oraz edukację 
młodego pokolenia. 6 czerwca o 16.00 w 
sali widowiskowej CKiS w Pruszkowie 
odbędzie się uroczysta sesja poświę-

cona tamtym historycznym wydarze-
niom. Głos zabierze prezydent miasta 
Paweł Makuch. Przewidziano wykład 
uczestnika obrad Okrągłego Stołu prof. 
Ryszarda Bugaja na temat Okrągłego 
Stołu oraz częściowo wolnych wybo-
rów. Wydarzenie będzie miało również 
akcent muzyczny. W CKiS zaprezentuje 
się wizytówka Polski – Państwowy lu-
dowy Zespół Pieśni i Tańca „Mazowsze”. 
Na koniec zaplanowano poczęstunek.

Artur Szpuda

Uroczysta sesja
Prezydent Pruszkowa Paweł Makuch
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„Proszę Państwa,  
4 czerwca 1989 roku 
skończył się w Polsce 

komunizm”

\\\ NowY PRZEwoDNICZĄCY
Podczas majowej sesji piastowscy radni wybrali 
nowego przewodniczącego. Został nim Janusz 
wroński.
Konieczność wyłonienia nowego przewodniczącego 
Rady Miejskiej w Piastowie była związana z faktem, 
że dotychczas pełniący tę funkcję Przemysław Worek 
został powołany na stanowisko zastępcy burmistrza. 
– Serdecznie dziękuję wszystkim mieszkańcom za 
wsparcie i dobre słowo, ale również za konstruktyw-
ną krytykę. Korzystając z okazji, serdecznie dziękuję 
wszystkim Paniom i Panom Radnym Rady Miejskiej za możliwość i zaszczyt prze-
wodnictwa sesjom RM, w których Państwo uczestniczyliście – napisał Przemysław 
Worek w mediach społecznościowych. – Zapewniam wszystkich Państwa, że moja 
praca, tak jak dotychczas, zawsze będzie pracą dla dobra mieszkańców Piastowa 
– dodał.
Podczas X sesji, która odbyła się 28 maja, o stanowisko przewodniczącego ubiegało 
się dwoje kandydatów – Agata Korczak, które tę funkcję piastowała w poprzedniej 
kadencji oraz Janusz Wroński. Obecnie oboje byli wiceprzewodniczącymi rady. W 
tajnym głosowaniu 11 radnych opowiedziało się za Wrońskim, zaś 8 głosowało 
na Korczak. Jednocześnie nowy przewodniczący złożył rezygnację z dotychczas 
pełnionej funkcji.

\\\ PIASTÓW
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O spokój apelował starosta Krzysz-
tof Rymuza. Zwracał uwagę na rozróż-
nienie kwestii przyszłości oraz obecnej 
sytuacji – Proszę o rozdzielenie dwóch 
spraw. Jedna to jest zgłoszenie przez 
pana dyrektora czasowego zamknięcia 
oddziału na dwa miesiące, gdzie w tym 
czasie szpital kolejowy otwiera 30-łóż-
kowy oddział po dwuletnim remoncie 
– podkreślał starosta.

\\\   Wysoka temperatura
Sesja przebiegała w gorącej atmo-

sferze. Radni PiS zwracali uwagę na 
opieszałość zarządu powiatu w kwestii 
sytuacji w szpitalu. – Pacjent jest naj-
ważniejszy. Niech pan to sobie weźmie 
wbije, że tak powiem kolokwialnie, do 
głowy – zwracał uwagę staroście radny 
Dariusz Nowak. Do tych słów odniósł 
się Krzysztof Rymuza. – Moja prośba 
dotycząca rzeczowości nie zmierzała w 
kierunku politykierstwa, bo mówienie 
w tej chwili o tym, że pacjent jest naj-
ważniejszy jest czystym populizmem, 
jest politykierstwem – odpowiadał.

Polityka polityką, ale kluczowe było 
przedstawienie sytuacji przez dyrekcję 
szpitala. Faktycznie wystąpił problem z 
lekarzami, którzy zdecydowali zakoń-
czyć się współpracę z placówką. Dy-
rekcja planowała również zamknięcie 
oddziału na dwa miesiące. – W kwiet-
niu cały zespół lekarzy podjął decyzję 
o powrocie do szpitala kolejowego, 
składając wypowiedzenia – powiedział 

Tomasz Sławatyniec, dyrektor SPZ ZOZ 
w Pruszkowie. – Zgodnie z zapisami 
ustawy o działalności leczniczej, zwró-
ciłem się do wojewody mazowieckiego 
z wnioskiem o czasowe zawieszenie 
działalności oddziału, z jednoczesnym 
powiadomieniem mazowieckiego od-
działu NFZ i zarządu powiatu. Równole-
gle wystąpiliśmy do wszystkich szpitali 
w sąsiednich powiatach oraz w Warsza-
wie, a w szczególności do zarządu spółki 
Stocer, w strukturze której działa szpital 
kolejowy, z prośbą o pomoc w zabezpie-
czeniu świadczeń dla pacjentów dotąd 
hospitalizowanych na naszym oddzia-
le. Otrzymaliśmy deklarację wsparcia 
od dwóch szpitali. Z tym, że ze szpitala 
kolejowego była to deklaracja warun-
kowa, która nie została zaakceptowana 
przez NFZ. O zaistniałej sytuacji również 
rozmawialiśmy z konsultantem krajo-
wym i konsultantem wojewódzkim. W 
tej chwili oczekujemy na decyzję pana 
wojewody – wyjaśniał.

Jak udało nam się dowiedzieć, woje-
woda mazowiecki Zdzisław Sipiera nie 
wyraził zgody na czasowe wyłączenie 
komórki organizacyjnej. Pismo w tej 
sprawie zostało wydane 29 maja.

\\\   Obawy o los szpitala
W takiej sytuacji zasadne są oba-

wy o przyszłość szpitala. Pacjenci oraz 
ich rodziny zadają sobie pytanie o wy-
dolność placówki oraz jej gotowość do 
opieki nad pacjentami. Wiadomo, że 

na oddziale wewnętrznym problemy 
są. – Potwierdzamy, że wszyscy leka-
rze z oddziału wewnętrznego Szpitala 
Powiatowego SPZ ZOZ w Pruszkowie 
złożyli jednocześnie wypowiedzenia 
umów o pracę ze skutkiem na dzień 31 
maja 2019 r. Cały zespół przechodzi do 
Szpitala Kolejowego im. Dr Roeflera w 
Pruszkowie, gdzie rozpocznie pracę 1 
czerwca br. Tak więc lekarze ci nadal bę-
dą pracowali na terenie Pruszkowa i bę-
dą świadczyć pomoc pacjentom powia-
tu pruszkowskiego. Sytuacja kryzysowa 
dotyczy aktualnie wyłącznie oddziału 
wewnętrznego i wynika z decyzji od-
chodzących lekarzy, natomiast SPZ ZOZ 
w Pruszkowie podjął wszelkie starania, 
aby zachować ciągłość pracy oddziału 
wewnętrznego i intensywnie poszukuje 
nowej kadry lekarskiej – tłumaczy Mo-
nika Pawełczyńska-Ślusarczyk z zespo-
łu komunikacji zewnętrznej powiatu 
pruszkowskiego. – Nie ma zagrożenia i 
przesłanek do tego, aby Szpital Powia-
towy został zamknięty. Ma on trzyletnią 
umowę z NFZ na świadczenie zdrowot-
ne, podpisaną z MOW NFZ. Szpital roz-
budowuje się i poszerza swoją ofertę dla 
mieszkańców powiatu pruszkowskiego 
– uzupełnia.

Jak się dowiedzieliśmy, starostwo 
będzie podejmowało działania zmie-
rzające do rozbudowy szpitala oraz 
wsparcia finansowego przedsięwzięcia.

Artur Szpuda

Dyskusja wokół szpitala

n ieruchomość przy Warszawskiej 
18A wybudowana została praw-

dopodobnie w latach 70. ubiegłego wie-
ku. W latach 80. wykonana została prze-
budowa obiektu. Po wyprowadzeniu 
stąd przedszkola, burmistrz Wiesława 
Kwiatkowska podjęła starania, aby po 
termomodernizacji i adaptacji budynku 
powstała tutaj siedziba Milanowskie-
go Centrum Kultury, które z uwagi na 
wyłączenie z użytku Teatru letniego, 
potrzebowało pilnie pomieszczeń do 
prowadzenia działalności, do której 
zostało powołane. Prace moderniza-
cyjne miały zakończyć się w 2017 roku, 
jednak roboty przeciągały się, terminy 
wciąż były przesuwane, aż przyszły wy-
bory i inwestycją musiał zająć się nowy 
samorząd, który w spuściźnie od ustę-
pujących władz otrzymał ten problem.

Jeszcze za kadencji burmistrz 
Kwiatkowskiej słychać było opinie, że 
na Centrum Kultury budynek ten po 
prostu się nie nadaje. Podobnego zda-
nia jest również nowy burmistrz Piotr 
Remiszewski, który ma nieco inny po-
mysł na ten obiekt. Pod koniec maja 
ogłoszony został przetarg na projekt i 
przebudowę tego obiektu z przeznacze-
niem na żłobek, którego w Milanówku 

nie ma. Na ten cel miasto otrzymało z re-
sortowego programu Maluch+ dotację 
w wysokości 1,5 mln złotych. Inwestycja 
powinna zostać ukończona jeszcze w 
tym roku.

Konieczne będzie wzmocnienie 
stropów, wyburzenie części ścianek 
działowych, przebudowa klatki schodo-
wej, a także wykonanie nowych ścianek, 
podłóg, tynków i stolarki drzwiowej. W 
nowo powstałym żłobku opiekę znaj-
dzie 52 maluszków w trzech grupach 
wiekowych od 6 do 12 miesięcy, 1-2 lata 
i 2-3 lata.

Opiekę nad dziećmi sprawować 
będzie po trzech opiekunów dla każdej 
grupy, wspieranych przez asystentów 
opiekunów (po jednym w każdej sali). 
Powinno zapewnić to dobrą opiekę oraz 
sprawną obsługę dzieci.

Zgodnie z treścią umowy, wyko-
nawca powinien wykonać prace do dnia 
20 grudnia 2019 r.

Tekst i zdjęcia Marek Zdrzyłowski

Stawiają 
na żłobek 

Teraz budynek ma zostać zaadaptowany na potrzeby żłobka

\\\ PoRoZMawIaJMY o BEZPIECZEńsTwIE
w czwartek 6 czerwca w godzinach 17.00-19.00, w sali konferencyjnej 
Urzędu Gminy Nadarzyn, odbędzie się debata, która jest elementem cy-
klu spotkań funkcjonariuszy policji z mieszkańcami pod wspólną nazwą  
„Porozmawiajmy o bezpieczeństwie – możesz mieć na nie wpływ”.
Spotkania policjantów z mieszkańcami mają na celu zapoznanie się z istniejącymi 
zagrożeniami, zdiagnozowanie potrzeb i oczekiwań społeczeństwa w zakresie 
poprawy bezpieczeństwa oraz wspólne wypracowanie metod eliminowania za-
grożeń. Podczas spotkania będą poruszane różne aspekty bezpieczeństwa mieszkańców, zarówno w dziedzinie przestępstw naj-
bardziej uciążliwych dla mieszkańców, bezpieczeństwa w ruchu drogowym, jak również problemy mieszkańców zdiagnozowane 
na podstawie „Krajowej Mapy Zagrożeń Bezpieczeństwa”. Omówione zostaną również priorytetowe działania dzielnicowych.
Podczas spotkania będzie można dowiedzieć się, jakie działania podejmuje policja, aby mieszkańcy mogli żyć i pracować w 
poczuciu bezpieczeństwa. Będzie to również okazja, aby zasugerować własne pomysły na rozwiązanie problemu zagrożenia 
bezpieczeństwa.
Zapraszamy wszystkich, dla których sprawy te są istotne, mają własne pomysły, lub po prostu chcą zorientować się, co robią 
policjanci, abyśmy mieli zapewniony komfort bezpieczeństwa.

\\\ naDaRZyn

Prace modernizacyjne 
miały zakończyć się  
w 2017 roku, jednak 

roboty przeciągały się, 
terminy wciąż były 

przesuwane, aż przyszły 
wybory i inwestycją 

musiał zająć się nowy 
samorząd

R E K L A M A

dokończenie 
ze str. 1
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\\\ gRODZisK MaZOwieCKi

Grodzisk Mazowiecki 
konsekwentnie realizuje plan 
budowy małych świetlic  
na terenie gminy. W czwartek 
30 maja podpisana została 
umowa na realizację świetlicy 
w Czarnym lesie.      

c zarny las to dynamicznie rozwi-
jająca się miejscowość, położona 

na malowniczych terenach gminy. Jesz-
cze nie tak dawno była to mała, biedna 
wieś, natomiast dzięki swoim walorom 
od pewnego czasu przyciąga ludzi, 
którzy szukają spokojnego miejsca do 
zbudowania swojego domu. Napływ 
młodych mieszkańców wiąże się rów-
nież ze wzrostem liczby dzieci, które 
po zajęciach szkolnych powinny mieć 
możliwość spędzenia wolnego czasu 
w takim miejscu jak świetlica. Ponadto 

świetlica na wsiach spełnia rolę miejsca 
integrującego mieszkańców w każdym 
wieku.

Nowa świetlica to wolnostojący 
obiekt parterowy o powierzchni użyt-
kowej 142,62 m2. W otoczeniu świet-
licy wybudowany zostanie parking z 
sześcioma zatokami, w tym jedną dla 
osób niepełnosprawnych. Ciągi jezdne 
oraz piesze utwardzone zostaną kostką 
brukową.

Cały otaczający świetlicę teren 
zostanie ogrodzony i oświetlony. Wy-
konane zostaną również trawniki oraz 
nasadzenia drzew i krzewów.

Wykonawcą obiektu będzie wyło-
niona w przetargu grodziska firma WIG-
-DAR. Koszt budowy świetlicy wyniesie 
778 713 zł. Zgodnie z umową wykonaw-
ca powinien zakończyć prace budowla-
ne, łącznie z przeprowadzeniem odbio-
ru technicznego, do 14 sierpnia 2020 r.

Marek Zdrzyłowski

Będzie świetlica
Umowa została podpisana – będzie nowa świetlica
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\\\ BRWINÓW

Park w Brwinowie jest 
sukcesywnie modernizowany, 
są już plac zabaw, fontanna, 
murki i gambiony, nowa droga, 
teraz zaś przyszedł czas  
na zieleń.    

w ramach realizacji projektu „Ko-
lejny etap rewitalizacji parku 

miejskiego w Brwinowie – zagospoda-
rowanie terenów zieleni”, gmina ogłosi-
ła dwa przetargi związane z zagospoda-
rowaniem terenów zielonych w części 
już istniejącej oraz utworzenia nowego 
miejsca, jakim będzie edukacyjny ogród 

botaniczny. Podstawowa znajomość 
drzew, krzewów i innych roślin nie jest 
najmocniejszą stroną dzieci i młodzie-
ży, pomysł ten wydaje się więc bardzo 
trafiony. ułatwi to nauczycielom prowa-
dzenie zajęć w środowisku naturalnym, 
a rodzicom wdrażanie tej wiedzy już od 
najmłodszych lat.

W istniejącej części parku prace po-
dzielone zostały na dwa etapy. Pierwszy, 
który realizowany będzie w tym roku, 
ma na celu utworzenie infrastruktury 
wodociągowej, sieci energetycznej wraz 
z oświetleniem terenu, a także rozbiórkę 
starego i budowę nowego ogrodzenia.

W drugim etapie, którego realizacja 
zaplanowana została na przyszły rok, 

przewidywana jest budowa elementów 
małej architektury, w tym budowa wy-
biegu dla psów oraz żwirowych alejek, 
a także urządzenie zieleni.

Również edukacyjny ogród bo-
taniczny powstawał będzie w dwóch 
etapach. W pierwszym etapie, realizo-
wanym w tym roku, planowane jest 
wybudowanie oświetlenia parkowego 
wraz z monitoringiem terenu oraz do-
prowadzenie wody i wykonanie syste-
mu nawadniania.

W drugim etapie, który będzie rea-
lizowany w przyszłym roku, planowa-
ne jest wybudowanie małej architek-
tury m.in. tablice edukacyjne, placyki 
rekreacyjno-edukacyjne, oraz wszystkie 

prace związane z nasadzeniem roślin 
i zagospodarowaniem terenu ogrodu 
botanicznego.

Projekt „Kolejny etap rewitalizacji 
parku miejskiego w Brwinowie – zago-
spodarowanie terenów zieleni” przewi-
dziany jest na lata 2018-2021, a gmina 

Brwinów skorzystała z dofinansowania 
na jego realizację w wysokości ponad 
2,1 mln złotych (stanowi to 85% kosz-
tów kwalifikowanych) ze środków Pro-
gramu Operacyjnego Infrastruktura i 
Środowisko.

Tekst i zdjęcie Marek Zdrzyłowski

Dalsza rewitalizacja parku

Brwinowski park zmienia się na naszych oczach

\\\ naDaRZyn

Oczyszczalnia ścieków  
w Młochowie pracuje już 
ponad 20 lat, okres świetności 
ma więc już za sobą. Gmina 
Nadarzyn podjęła decyzję o jej 
rozbudowie i unowocześnieniu.    

n a inwestycję przeznaczono kwotę 
4,5 mln złotych, która okazała się 

niedoszacowana i to sporo. Cztery ogła-
szane przetargi nie pozwoliły na wyło-
nienie firmy, która za tę sumę skłonna 
byłaby zrealizować zadanie. Propono-
wane przez potencjalnych wykonaw-
ców oferty oscylowały wokół kwoty 

7 mln zł. W piątym przetargu gmina  
zaakceptowała ofertę firmy hydro-
-Marko z Jarocina, która zaproponowała  
cenę 7,1 mln zł, mimo że była to naj-
droższa propozycja. Mając jednak na 
uwadze wagę przedsięwzięcia, oczysz-
czalnia znajduje się bowiem w bezpo-
średnim sąsiedztwie bloków miesz-
kalnych, wybrana została oferta, która 
gwarantowała rzetelne wykonanie tego 
zadania.

– Wybrany został najdroższy wyko-
nawca, ponieważ jako jedyny na podsta-
wie złożonych dokumentów gwaran-
tował solidne i terminowe wykonanie 
zadania. Istnieje szansa, że rozbudowa 
zostanie zakończona przed terminem, 

jeszcze w tym roku – mówi wójt Dariusz 
Zwoliński.

Przebudowa oczyszczalni w Mło-
chowie jest jedną z kluczowych inwe-
stycji w gminie. Dotychczasowa nie 
przystaje już do obecnych wymagań 
zarówno pod względem wydajności, jak 
i uciążliwości dla otoczenia. W trakcie 
realizacji inwestycji przebudowana zo-
stanie istniejąca przepompownia ście-
ków surowych, oraz istniejący reaktor 
Biocon, wybudowany zostanie również 
nowy, nowoczesny reaktor pracujący 
w technologii niskoobciążonego osadu 
czynnego.

Średniodobowa wydajność zmo-
dernizowanej oczyszczalni wzrośnie do 
420 m³, natomiast maksymalna dobo-
wa ilość ścieków przyjętych do oczysz-
czalni będzie mogła wynieść nawet 630 
m³. Ta moc przerobowa obiektu będzie 
w stanie sprostać nie tylko obecnemu 
zapotrzebowaniu, ale uwzględnia rów-
nież jego wzrost, gmina bowiem wciąż 
się rozwija.

Dla mieszkańców Młochowa bardzo 
ważne jest również to, że cały proces 
oczyszczania będzie odbywał się we-
dług nowoczesnej technologii, która 
zapewni brak przykrych zapachów na 
zewnątrz.

Planowane zakończenie inwesty-
cji przewidywane jest na koniec marca 
2020 roku, jednak jak zapewnia wyko-
nawca, jeżeli nie pojawią się nieprzewi-
dziane utrudnienia, to termin ten uda 
się znacznie przyspieszyć.

Tekst i zdjęcie Marek Zdrzyłowski

Rozbudowa oczyszczalni

Wykonawca rozpoczął już prace
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Urząd Gminy Brwinów ul. Grodziska 12, tel. 22 738 26 15, www.brwinow.pl

P R O M O C J A

\\\ PODKOwa leŚna

W trakcie prowadzonych 
konsultacji mieszkańcy 
Podkowy leśnej jako główny 
problem wskazali złą jakość 
powietrza. Mając to na uwadze, 
władze Podkowy opracowują 
strategię zmierzającą do 
ograniczenia emisji spalin 
emitowanych przez silniki 
samochodów.    

n a realizację tego celu miasto Pod-
kowa leśna otrzymało dofinanso-

wanie w wysokości 40 tys. zł ze środ-
ków Narodowego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej. Środ-
ki te przeznaczone zostaną na opraco-
wanie dokumentu strategicznego, który 

umożliwi aplikowanie o dofinansowa-
nie, pozwalające na realizację programu 
zeroemisyjnego transportu lokalnego.

efekt zeroemisyjności ma zostać 
osiągnięty dzięki wielotorowym dzia-
łaniom. Podstawą będzie zdecydowane 
ograniczenie udziału samochodów z 
silnikami spalinowymi, które w znacz-
nym stopniu przyczyniają się do zanie-
czyszczania powietrza. Wiąże się to z 
koniecznością przekonania mieszkań-
ców do ograniczania korzystania z sa-
mochodów spalinowych. Nie da się tego 
zrobić, dopóki nie zapewni się alterna-
tywnej możliwości przemieszczania się 
po mieście. Zamiast własnych samo-
chodów, miasto zaproponuje transport 
rowerowy, którego sieć będzie syste-
matycznie rozwijana. Ponadto miasto 
zamierza premiować „przesiadkę” na 
samochody elektryczne, dla których za-

mierza wybudować stacje ładowania. 
Kolejnym krokiem ma być utworzenie 
komunikacji krótkodystansowymi po-
jazdami elektrycznymi typu Melex. Sy-
stem ten, podobnie jak system rowerów 
miejskich, oparty byłby o identyfikację 
chipową. Miasto zamierza również pro-
mować transport kolejowy. W tym celu 
właśnie powstał parking Park&Ride 
przy stacji kolejki WKD. Rozważana jest 

również zasadność utworzenia w naj-
bardziej obciążonych punktach miasta 
stref płatnego parkowania.

Aby jednak zamierzenia te udało 
się zrealizować, konieczne jest najpierw 
opracowanie profesjonalnie przygoto-
wanego dokumentu. Czy miastu uda się 
wprowadzić ten projekt w życie? Czas 
pokaże, ale to bardzo trudny temat.

Marek Zdrzyłowski

Elektromobilna Podkowa

Czy Podkowa stanie się miastem zeroemisyjnym?

\\\ PRUSZKÓW

Miasto Pruszków włącza się  
w realizację projektu 
„Rowerowa unia Gmin 
Zachodniego Mazowsza”.      

n a temat wspomnianej idei dyskutu-
je się od dłuższego czasu. Kilkana-

ście samorządów planuje uatrakcyjnić 
system rowerowy w regionie i sprawić, 
aby był on dogodny dla mieszkańców. 
W marcu w Podkowie leśnej porozu- 
mienie zawarli włodarze Podkowy, Mi-
lanówka, Piastowa i Nadarzyna. Rów-
nież pozostałe samorządy, m.in. lesz-
nowola, Grodzisk, Brwinów, Raszyn i 
Pruszków, brały udział w spotkaniach 
organizacyjnych. Idea Rowerowej unii 
Gmin Zachodniego Mazowsza to nic 
innego, jak integracja systemów rowe-
rów miejskich w okolicznych gminach, 
zwiększenie dostępności infrastruktu-
ry, a także działania na rzecz integracji  
i spójności tras.

Ostatnie lata pokazują, że Pruszków 
również aktywnie działa w obszarze 
ścieżek rowerowych. Mieszkańcy po 
raz kolejny mogą korzystać z Prusz-
kowskiego Roweru Miejskiego. Do ich 
dyspozycji jest 13 stacji i 106 rowerów, 
a władze miasta chcą rozbudować sy-
stem. Za półtora roku infrastruktura 
dla cyklistów ma się zdecydowanie po-
większyć. 

Władze miasta postanowiły rów-
nież przystąpić do „Rowerowej unii 
Gmin Zachodniego Mazowsza”. Dzięki 
temu mieszkańcy będą mogli swobod-
nie przemieszczać się po okolicznych te-
renach, a większa dostępność rowerów 
może być alternatywą dla samochodów. 
Przede wszystkim będzie się to wiązało 
z mniejszą emisją zanieczyszczeń. Pod-
czas majowej sesji, pruszkowscy rad-
ni przyjęli uchwałę wyrażającą zgodę 
na zawarcie porozumienia w sprawie 
współpracy w opisywanym projekcie.

Artur Szpuda

Pruszków w Unii
Również mieszkańcy Pruszkowa będą korzystać z infrastruktury rowerowej

Podstawą będzie 
zdecydowane 

ograniczenie udziału 
samochodów z silnikami 

spalinowymi, które 
w znacznym stopniu 

przyczyniają się  
do zanieczyszczania 

powietrza
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Starosta Grodziski
informuje, iż w dniach od 03.06.2019 r. do 23.06.2019 r. w siedzibie Sta-
rostwa Powiatu Grodziskiego w Grodzisku Maz. przy ul. Kościuszki 30 i ul. 
Żyrardowskiej 48 bud. A został wywieszony na tablicach ogłoszeń: wykaz 
nieruchomości Skarbu Państwa przeznaczonych do oddania w dzierżawę. 
Wykazy zostały także zamieszczone na stronie www.bip.powiat-grodziski.pl

\\\ KRAJ

Do końca września możemy 
wykręcać kilometry jeżdżąc 
rowerem, biegając, spacerując, 
jeżdżąc konno czy na rolkach,  
a wszystko po to, by wygrać  
dla miasta czujniki smogu. 

k ręcenie kilometrów dla osiągnięcia 
społecznych celów to akcja, która 

od siedmiu lat organizowana jest przez 
Fundację Allegro All For Planet. W ciągu 
tych siedmiu lat uczestnicy wykręcili 

145 931 973 km! Również w tym roku 
uczestnicy popracują nad pokonywa-
niem kilometrów, nie zanieczyszczając 
przy tym powietrza.

– Chcemy w tym roku mocno uświa-
damiać Polakom, że każdy przejechany 
przez nich na rowerze kilometr służy 
zdrowiu ludzi oraz naszej planety. Bę-

dziemy więc łączyć w harmonijną ca-
łość edukację ekologiczną i motywację 
do rowerowych aktywności – mówi 
członek zarządu Fundacji Krzysztof 
Śpiewek.

W dotychczasowych edycjach 
uczestnicy otrzymali 5000 apteczek i 
wykręcili dla swoich miejscowości 1308 
stojaków na rowery, które ustawione w 
62 miastach tworzą miejsca parkingo-
we dla prawie 3000 rowerów. W tym 
roku można wykręcić dla swojego mia-
sta czujniki smogu, które będą służyły 
wszystkim mieszkańcom. Aby to zro-
bić, należy zarejestrować się na stronie  
www.kreckilometry.pl, wskazać miasto 
dla którego będziemy wykręcali kilome-
try i połączyć konto ulubionej aplikacji 

z kontem na stronie kreckilometry.pl. 
Pełną instrukcję można znaleźć na stro-
nie akcji.

W tym roku, biorąc udział w akcji, 
możemy wykręcać kilometry dla Gro-
dziska Mazowieckiego oraz Milanówka. 
W dotychczasowym rankingu, wśród 50 
klasyfikowanych miast, Grodzisk zajmu-
je 8. pozycję natomiast Milanówek 22. 
W rankingu na najbardziej rowerowe 
miasto w Polsce, w gronie 514 miast, 
Grodzisk Maz. zajmuje 15. pozycję na-
tomiast Milanówek 56., zostawiając za 
sobą dużo większe miejscowości.

No to wsiadamy na rowery lub za-
kładamy rolki i kręcimy, kręcimy...

Marek Zdrzyłowski

\\\ BRWINÓW, MILANÓWEK

Już w najbliższy weekend 
odbędzie się Festiwal Otwarte 
Ogrody, na którego kolejną 
edycję z niecierpliwością 
czekają mieszkańcy 
podwarszawskich miast- 
-ogrodów oraz wielu gości  
z okolicznych miejscowości. 

F estiwal Otwarte Ogrody po raz 
pierwszy zorganizowany został w 

Podkowie leśnej w 2005 roku, w 80. 
rocznicę powstania miasta. Bardzo 
szybko do Podkowy dołączyły inne 
miasta-ogrody – Brwinów, Milanówek, 
Komorów, Konstancin, Józefów, Zale-
sie Dolne. Pomysłodawcami festiwalu 
byli Magdalena Prosińska oraz łukasz 
Willman. Największą zaletą festiwalu 

jest włączenie się w organizację miesz-
kańców, którzy w te dni otwierają swoje 
ogrody, zapraszając na organizowane w 
niezwykłej scenerii spotkania ze sztuką 
wszelaką. Każdy, kto ma dobry pomysł 
na atrakcyjną wystawę, prezentację, 
warsztaty, koncert, czy inne działanie, 
może liczyć na pomoc i wsparcie or-
ganizatorów. efekt takiego wspólnego 
działania przerasta wyobraźnię.

W tym roku Festiwal Otwarte Ogro-
dy odbędzie się w Brwinowie w dniach 
8-9 czerwca. Podczas tegorocznej edycji 
kulturalne atrakcje będą odbywały się w 
prywatnych ogrodach, w dworku Zagro-
da, w Bibliotece w Otrębusach, a nawet 
na kortach tenisowych. W programie 
znajdziemy wiele atrakcji – spotkania 
ze sztukami plastycznymi, z ceramiką, 
dobrą książką, muzyką i tańcem kla-
sycznym. W dworku Zagroda królował 

będzie teatr. W sobotę odbędzie się tutaj 
VIII Przegląd Małych Form Teatralnych, 
natomiast w niedzielę, w improwizowa-
nym spektaklu „Apaszem Stasiek był”, 
zobaczymy niedawno powstały spon-
tanicznie Teatr Na Klepce Dębowej Na 
Wysoki Połysk, wspierany wokalnie 
przez Chór Wydartych Domom Kur.

Festiwal Otwarte Ogrody w Mila-
nówku rozpoczyna się tradycyjnie wie-
czornym koncertem. W tym roku or-
ganizator FOO – Milanowskie Centrum 
Kultury zaprasza do ogrodów restaura-
cji Blueberry Duck na koncert zespołu 
Jazzpospolita.

Pozostałe atrakcje będą odbywały 
się w sobotę i niedzielę. Jak zwykle w 
Milanówku, propozycji jest tak wiele, 
że trudno będzie zajrzeć do każdego z 
trzydziestu ogrodów. Oferta wydarzeń 
kulturalnych jest wyjątkowo bogata 
– spotkania plastyczne dla dorosłych 
i dzieci, warsztaty, spotkania dysku-
syjne, wystawy, koncerty. Niezwykle 
atrakcyjnie zapowiada się spotkanie z 
grodziską olimpijką luizą Złotkowską, 
której początki kariery związane są z 
Milanówkiem.

Ponieważ ten rok jest rokiem Sta-
nisława Moniuszki, festiwal zakończy 
koncert pieśni Stanisława Moniusz-
ki zatytułowany „Po nocnej rosie”. W 
ogrodzie Galerii Ars longa usłyszymy 
milanowskiego słowika, czyli  Justynę 
Reczeniedi, oraz Jakuba Milewskiego.

Po tym artystycznym maratonie 
mamy tydzień na regenerację, bo już w 
kolejny weekend do Otwartych Ogro-
dów zaprasza Podkowa leśna.

Tekst i zdjęcie Marek Zdrzyłowski

Kilometry dla czystego powietrza

Festiwal Otwarte Ogrody

Każda przejażdżka rowerowa to cenne dla miasta kilometry 

\\\ MiCHaŁOwiCe

Wystartował program 
bezpłatnego znakowania psów 
i kotów w gminie Michałowice. 
Można skorzystać również  
z dopłaty do sterylizacji  
i kastracji pupili.   

w łaściciele zwierząt starają się 
zapewnić im jak najlepsze wa-

runki. Niejednokrotnie można spotkać 
się z opinią, że czworonóg stanowi 
część rodziny. Gdy znikają, pojawia się 
smutek i obawy, co się stało. Może być 
jednak inaczej. Wystarczy skorzystać 
z nieodpłatnego znakowania psów i 
kotów. W gminie Michałowice akcja 
wystartowała 27 maja. Znakowanie 
polega na wszczepieniu pod skórę elek-
tronicznego chipa oraz wprowadzeniu 
danych do ogólnopolskiej bazy. Zabieg 

trwa zaledwie chwilę i nie wiąże się z 
wielkim bólem.

Gmina Michałowice uruchomiła 
również program sterylizacji i kastracji 
psów i kotów. W jego ramach można 
uzyskać dopłatę w wysokości 50% 
kosztów zabiegu.  Dofinansowanie 
przysługuje osobom, które rozliczają 
podatek w urzędzie Skarbowym w 
Pruszkowie i jako miejsce zamieszka-
nia wskazują gminę Michałowice bądź 
posiadają kartę mieszkańca. Co istotne, 
dopłata przysługuje właścicielowi dwa 
razy w ciągu roku. 

Zgłoszenia przyjmuje referat ochro-
ny środowiska oraz przychodnia we-
terynaryjna „Pupil”, która znajduje się 
w Michałowicach przy ul. Jesionowej 
3F (tel. 22 720 41 98) oraz w Piastowie 
przy ul. ks. J. I. Skorupki 5A (22 753 59 
62).

Artur Szpuda

Bezpłatne 
znakowanie 
psów i kotów

Znakowanie polega na wszczepieniu pod skórę elektronicznego chipa oraz 
wprowadzeniu danych do ogólnopolskiej bazy

W tym roku,  
biorąc udział w akcji, 
możemy wykręcać  

kilometry dla Grodziska 
Mazowieckiego  
oraz Milanówka

Podczas Festiwalu atrakcje spotkać można w różnych miejscach

Zgłoszenia przyjmuje 
referat ochrony 
środowiska oraz 

przychodnia 
weterynaryjna „Pupil”

r e K L a m a / O g Ł O s z e n i e
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DaM PRaCĘ 

Firma produkcyjna z siedzibą w Józefo-
sławiu (k. Piaseczna) zatrudni osoby do 
pracy na produkcji. Praca od poniedziałku 
do piątku, godz. 6-14. Umowa o pracę. 
Zapraszam do kontaktu: 698 730 550 

Kobiety do 55 lat do sortowania odzieży, 
Janki, wynagrodzenie 12 zł na rękę / 
godz, + premie. tel. 532 581 992

Do prac przy ciężarówkach  
sprowadzanych, umiejętność spawanie, 
trochę malowanie , mycie. Przygotować 
do sprzedaży. tel.509237779

Do prac porządkowych na terenach  
zewnętrznych - mężczyzn, wewnętrznych 
- kobiet tel. 662 300 312

Zatrudnimy pracowników z orzeczeniem 
o niepełnosprawności w stopniu umiar-
kowanym. Piaseczno. Tel, 516 929 496

Praca mechanik samochodowy. Piastów. 
Tel. 660 333 982

Poszukuję do pracy przy wykończeniach 
wnętrz, elewacjach od 15 zł/h  
tel. 505 856 371

Opiekunki do Domu Opieki  
tel. 607 034 382 

Praca dla murarzy i pomocników. Zakwa-
terowanie. Piaseczno. Tel, 665 183 980

Praca kierowca żałobnik. Dom  
Pogrzebowy Szadkowski, Pruszków.  
Tel. 533 318 733, dpsz@dpsz.pl-CV

Praca mechanik aut osobowych i cięża-
rowych. Lesznowola, tel. 605 333 104

Praca, Pielęgniarka, Opiekunka,  
Terapeuta Zajęciowy. DPS. Pruszków.  
Tel. 691 609 603

Zatrudnię pracownika fizycznego  
do palet drewnianych, Lesznowola.  
Tel-722 224 567

praca kierowca lawety. Kategorie, B, C. 
Konstancin Jeziorna. Tel. 505 050 311

Praca, pomoc na kuchni, kucharz, pako-
wacze. Szymanów 9D. Tel. 532 620 811

Zatrudnię ekspedientkę do sklepu spo-
żywczego w Głoskowie. Tel-500 125 790

Zatrudnię pomoc kuchni i kucharza.  
praca w Konstancinie. 600-250-437

Kasjer na Stacji Paliw w Tarczynie 
536193442

Firma budowlana poszukuje  
pracownika/osoby prowadzące własną 
działalność do kosztorysowania  
w Normie, ze znajomością autokada, 
exella i worda. Tel-694 673 711

Kasjer na Stacji Paliw w Tarczynie 
536193442

zatrudnię ekspedientkę oraz osobę  
do wykładania towaru do sklepu  
w ustanowie, tel. 602 119 041  

Wspólnota Mieszkaniowa „Miś”  
w piasecznie zleci wykonanie  

remontu tarasów o pow. ok. 380 m2,  
tel. 22 716 11 11 

Zatrudnię pracowników do masarni  
i do przyuczenia, tel. 606 259 458

Ekspedientkę/-ta Carrefour Express, cały 
etat i dorywczo, piaseczno, Jazgarzew, 
Gabryelin, tel. 508 288 773

Firma ogrodnicza zatrudni ogrodników. 
Zarobki od 15 do 22 zł na godzinę,  
w zależności od doświadczenia,  
tel. 500 268 463

Zatrudnię pracownika fizycznego,  
tel. 509 447 601

Zatrudnię na cały etat stolarza, pon- sobo-
ta, piaseczno, tel. 609 115 711

Do murowania kamienia,  
tel. 509 447 601

UsŁUgi 

AUTOMATYKA, NAPĘDY DO BRAM 
-PRZESUWNYCH, GARAŻOWYCH,  
DWUSKRZYDŁOWYCH. SPRZEDAŻ,  
MONTAŻ I SERWIS. TEL- 790 331 339
BEZPYŁOWE CYKLINOWANIE, REMONTY 
od A do Z. TADEUSZ BIAŁOGRODZKI  
Tel-502 093 588, 22 756 57 63 
USŁUGI OGÓLNOBUDOWLANE,  
BUDOWNICTWO KOMPLEKSOWE.  
TEL, 505 114 619
postawiłeś dom, szukasz elektryka 
dzwoń- 600 344 271 
glazurnictwo, remonty, wykończenia. 
Tel. 513 933 115 
Oczyszczanie działek, zakładanie  
trawników, ogrodnicze 519 874 891
Docieplanie Budynków. Solidne doświad-
czone ekipy tel. 602-482-572
CZYSTY MALARZ, PRACE MAŁE I DUŻE, 
PRACA Z DREWNEM TEL. 513 919 815
PRANIE-CZYSZCZENIE dywanów,  
tapicerki meblowej i samochodowej  
508 65 20 30
Kompleksowe wykończenia wnętrz pod 
klucz. Tel 790510077, 606282267
ALARMY, KAMERY, DOMOFONY.  
600 421 203
TYNKI GIPSOWE MASZYNOWE  
501 019 217
docieplanie budynków 795 96 96 96 
Sprzedaż i montaż okien i drzwi wew.  
i zew. Rolety zew., wew. żaluzje, plisy, 
moskitiery. Parapety wew i zew.  
22 717 71 00, 601 623 480, 603 310 223
Tłumaczenia tel. 607 685 074,  
22 711 64 26
Docieplanie poddaszy pianą pur  
tel. 607 378 288
POSADZKI MIXOKRETEM 501 019 217
Wylewki Tynki agregatem  
tel. 607 378 288
Kominiarz tel. 500 214 632
Dachy, podbitka, sprzedaż, 
tel. 692 194 998
przeprowadzki tel. 505 591 721
Glazura, gres, spieki 601 21 94 82
Elektryk, tel-666 890 886
ogrodnictwo 536043434
Naprawa, serwis okien i drzwi,  
naprawa i wymiana okuć, wymiana  
szyb i uszczelek, tel. 22 717 71 00,  
603 310 223, 601 623 480
Hydrauliczne, gazowe, uprawnienia,  
tel. 501 299 360  
Renowacja mebli, tel. 510 266 143
Remonty, budowlane, ogrodzenia,  
tel. 513 137 581 
Dachy – pokrycia, naprawy,  
tel. 502 473 605
dachy papą termozgrzewalną, obróbki, 
tel. 502 473 605 
Malowanie, hydraulika, remonty,  
tel. 501 050 907
DEKARSKIE, remonty dachów, obróbki, 
rynny, papa, malowanie dachów,  
tel. 739 43 77 87
Tynki, wylewki, piana pur,  
tel. 668 327 588
DACHY obróbki blacharskie, malowanie 
dachów, rynny, tel. 579 253 060

Schody, tel. 696 269 184
Cyklinowanie, tel. 696 269 184
Malowanie, tel. 787 726 963
Anteny, serwis, montaż, gwarancja,  
tel 883 434 737

SPRZEDAM 

Zbieramy sami. Truskawki najtańsze, 
ekologiczne. Tel-509 768 139. Prace 
Duże. 
Sosna opałowa, tel. 791 394 791

KUPiĘ 

Firmę - każda opcja 605904277
aUtO-MOtO KUPiĘ

Skup aut całe skorodowane, rozbite, 
uszkodzone /Gotówka od Ręki  
Tel. 502 242 752

Skup Aut Gotówka do ręki  
tel. 502 467 070 

Auto skup, tel. 513 323 123 
nieRUCHOMOŚCi wynaJeM

Małżeństwo z dzieckiem poszukuje 
mieszkania lub samodzielnego pokoju. 

505 308 283 Patryk 

MELDUNEK, PESEL, UMOWA - OK!  
720 90 80 80

1-os 480 Para 300/os + licz  577886988

Wynajmę halę 1000 m2 lub inne  
propozycje, Prażmów, tel. 602 77 03 61

Lokal 100 m2, na biuro, zajęcia dla dzieci 
lub dorosłych, Piaseczno – Józefosław, 
tel. 601 231 501

Magazyny do wynajęcia w Antoninowie, 
ochrona całodobowa, tel. 604 470 270, 
604 470 370  

nieRUCHOMOŚCi sPRZeDaM 

ATRAKCYJNY SKRAJNY SEGMENT (260M2) 
Z OGRÓDKIEM, W KONSTANCINIE - SPRZE-
DAM BEZPOŚREDNIO. PO REMONCIE,  
DO ZAMIESZKANIA OD RAZU. CZYSTA HI-
POTEKA DO EWENTUALNEGO KREDYTU. 
TEL. 601266169
Sprzedam działkę w Lesznowoli  
przy ul. Fabrycznej  5000 m2  
tel. 699 177 541

działka budowlana w pruszkowie  
- 585m przy ul. Żbikowskiej/ 
przy potoku (180.000,00 zł)  

o atrakcyjnym kształcie (prostokąt 
29,5m x 20m) i lokalizacji.  
cicha okolica zabudowy  

jednorodzinnej i terenów zielonych  
w bliskości zjazdu z autostrady a2 do 

warszawy. istnieje możliwość  
sprzedaży razem z działkami  

sąsiadującymi (łącznie aż do 2.340m). 
Telefon: 0 601 532 534

3000 m2 i 1,3 h bud., plan zagospodaro-
wania, wszystkie media, można podzielić 
działki, Chojnów k. Piaseczna (jest więcej 
działek) tel. 501 800 839

Nowy Dom 144m Ustanów 599 tys 
502344309
Działki budowlane od 800 do 1200 m2 
Prażmów, tel. 602 77 03 61

NAUKA 
Matematyka tel. 664 438 144

ZDROWIE 
„sezam” sklep zielarsko-medyczny  
ul. czajewicza 1- róg nadarzyńskiej  

tel. 506 76 74 74 

psychoterapia - 660 565 007,  
www.psychoterapiagorakalwaria.pl

Leczenie pijawkami, Runów  
ul. Solidarności 49, tel-516 172 275 

OGŁOSZENIA
r e K L a m a / O g Ł O s z e n i e

Zarząd Powiatu Pruszkowskiego 
uprzejmie informuje, że na urzędowej 
tablicy ogłoszeń oraz na stronie in-
ternetowej Starostwa Powiatowego 
w Pruszkowie został wywieszony wy- 
kaz nieruchomości Skarbu Państwa 
przeznaczonych do wydzierżawienia 
na rzecz PGNiG Termika.

Zarząd Powiatu Pruszkowskiego 
uprzejmie informuje, że na urzędowej 
tablicy ogłoszeń oraz na stronie in-
ternetowej Starostwa Powiatowego 
w Pruszkowie został wywieszony wy- 
kaz nieruchomości Skarbu Państwa 
przeznaczonych do wydzierżawienia.

Obwieszczenie o wszczęciu postępowania w sprawie wydania decyzji 
o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej

zgodnie z art. 11d ust. 5 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych 
zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (dz. U.  
z 2018 r. poz. 1474) zawiadamiam, że zostało wszczęte postępowanie administra-
cyjne na wniosek Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w sprawie wydania decyzji  
o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dotyczącej rozbudowy drogi po- 
wiatowej nr 3124W – ul. Gomulińskiego w Pruszkowie, gmina Pruszków, powiat 
pruszkowski, województwo mazowieckie.
inwestycja obejmuje następujące działki: 
Nieruchomości objęte linią rozgraniczającą inwestycji: 
obręb 18 w Pruszkowie: działki nr ew.: 54/4, 54/10, 55, 56/3 (działka powstała  
z podziału dz. nr ew. 56).
Nieruchomości lub ich części, z których korzystanie będzie ograniczone:
obręb 18 w Pruszkowie: działki nr ew.: 34/1, 63/8.

Jednocześnie informuję o możliwości zapoznania się z aktami sprawy w godzi- 
nach pracy urzędu: poniedziałek 8:00-18:00, wtorek – czwartek 8:00-16:00, pią- 
tek 8:00-14:00 w Wydziale Architektury Starostwa Powiatowego w Pruszkowie;  
ul. drzymały 30, 05-800 Pruszków, pokój nr 110 (i piętro), tel.: 22 738-14-89.

OBWIESZCZENIE STarOSTy PruSZkOWSkIEGO
o wydaniu decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej
zgodnie z art. 11f ust. 3 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasa-

dach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (dz. U. z 2018 
r. poz. 1474) zawiadamiam, że dnia 28.05.2019 r. została wydana decyzja nr 12/2019 
o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej obejmującej rozbudowę drogi 
powiatowej Nr 3111W – ul. Powstańców Warszawy w Brwinowie i Parzniewie 
w zakresie budowy ciągu pieszo-rowerowego, ścieżki rowerowej i chodnika 
na odcinku od mostu na rzece Zimna Woda do ul. Wiśniowej, gmina Brwinów, 
powiat pruszkowski, województwo mazowieckie na działkach nr ew.: 13, 14/1 - 
obręb 17 we wsi Parzniew, na działkach nr ew.: 69/1, 138 - obręb 7 Brwinów – miasto, 
na działce nr ew. 135 - obręb 10 Brwinów – miasto, na działkach nr ew.: 2, 29 (29/1, 
29/2), 28/2 (28/3, 28/4), 30/2 (30/4, 30/5), 30/1 (30/6, 30/7), 74 (74/1, 74/2), 31/13 
(31/14, 31/15), 22/7 - obręb 11 Brwinów – miasto.

W odniesieniu do działek ulegających podziałowi – przed nawiasem podano 
numer działki przed podziałem, w nawiasie numery działek po podziale. numery 
działek objętych liniami rozgraniczającymi teren (nowy przebieg drogi) zostały 
oznaczone pogrubioną czcionką.

Nieruchomości objęte linią rozgraniczającą inwestycji (stałe zajęcie): 
obręb 17 Parzniew: działki nr ew.: 13, 14/1;
obręb 7 Brwinów - Miasto: działki nr ew.: 69/1, 138;
obręb 10 Brwinów - Miasto: działka nr ew. 135;
obręb 11 Brwinów - Miasto: działki nr ew.: 2, 29/1 (działka powstała z podziału dz. 
nr ew. 29), 28/3 (działka powstała z podziału dz. nr ew. 28/2), 30/4 (działka powstała 
z podziału dz. nr ew. 30/2), 30/6 (działka powstała z podziału dz. nr ew. 30/1), 74/1 
(działka powstała z podziału dz. nr ew. 74), 31/14 (działka powstała z podziału 
dz. nr ew. 31/13).

Nieruchomości lub ich części, z których korzystanie będzie ograniczone:
obręb 11 Brwinów - Miasto: działka nr ew. 22/7.

Jednocześnie informuję o możliwości zapoznania się z decyzją w godzinach pra-
cy urzędu: poniedziałek 8:00-18:00, wtorek – czwartek 8:00-16:00, piątek 8:00-14:00 
w Wydziale Architektury Starostwa Powiatowego w Pruszkowie, ul. drzymały 30,  
05-800 Pruszków, pokój nr 110 (i piętro), tel.: 22 738-14-89. 

Zamów ogłoszenie 
DROBNE 

za DROBNE 
tel. 786 202 066

\\\  OgŁOsZenia DROBne
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\\\ gRODZisK MaZOwieCKi

Bogoria Grodzisk Mazowiecki 
po raz siódmy mistrzem 
Polski w tenisie stołowym. 
W finałowym boju zespół 
Tomasza Redzimskiego pokonał 
Dekorglass Działdowo 3:0.    

c iężkie treningi, chwile słabości, po-
rażki, ale nieustanna świadomość 

celu i chęć zwyciężania – tak wygląda 
życie sportowca zdeterminowane-
go, aby każdego dnia podnosić swój  
poziom i stawać się lepszym. Wia- 
domo, że na krajowym podwórku Bo-

goria Grodzisk Mazowiecki to pełen  
profesjonalizm. Również na arenie eu-
ropejskiej drużyna Tomasza Redzim-
skiego nie jest anonimowa. 26 maja 
w Grodzisku Mazowieckim wybuchła 
ogromna radość. Tytuł mistrzowski po-
nownie w Grodzisku, Bogoria najlepsza 
w kraju!

W Gdańsku, gdzie odbył się mecz 
finałowy, Bogoria musiała radzić sobie 
bez Kaia Konishiego. Dla Dekorglassu 
była to dobra informacja, bo zawodnik 
przez cały sezon prezentował wysoką 
formę. Jak się później okazało – nie 
miało to większego wpływu na wynik 
rywalizacji.

Finał otworzyło starcie Panagiotisa 
Gionisa z Shangiem Kunem. Pierwszy 
set dla Greka, jednak kolejne dwie partie 
dla zawodnika z Działdowa. W czwartej 
odsłonie Gionis znalazł się praktycznie 
pod ścianą. Grek przegrywał już 7:10, 
ale nastąpił niesamowity zwrot akcji. 
Kolejnych pięć piłek dla Gionisa i remis 
2:2. Gracz Bogorii był naładowany ener-
gią, co przełożyło się na jego postawę w 
piątym secie. Gionis wygrał 11:8 i Bogo-
ria prowadziła w spotkaniu finałowym. 
To było niezwykle zacięte i interesujące 
starcie. Potem – jak się okazało – było 
już nieco spokojniej.

Krok w stronę złota wykonał Ma-
rek Badowski. Polak zaprezentował się 
wręcz bezbłędnie. yang Wang nie po-
trafił znaleźć sposobu na Badowskiego, 
jedynie w drugim secie był blisko za-
wodnika Bogorii – 9:11. Polak wygrał 
3:0 i grodziszczanie byli bardzo blisko 
tytułu. Kropkę nad „i” postawił Pavel 
Sirucek. Czech zaczął od dwóch wygra-
nych partii – 11:9, 11:9, ale w trzeciej 
partii Jiri Vrablik zatrzymał marsz roda-
ka. Nadzieja Dekorglassu nie trwała zbyt 
długo. W czwartej partii Sirucek wygrał 
11:6, dzięki czemu w całym spotkaniu 
Bogoria triumfowała 3:0 i mogła cieszyć 
się z tytułu mistrzowskiego.

Artur Szpuda

Bogoria mistrzem Polski

Siódmy tytuł Bogorii
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\\\ PRUSZKÓW

Dobra postawa Julii Koluch  
w mistrzostwach Polski 
seniorów i młodzieżowców 
w pływaniu. W Olsztynie 
zawodniczka wywalczyła trzy 
medale.      

Z wiązana z uKS Kapry-Armexim 
Pruszków pływaczka po raz kolej-

ny pokazała, że znajduje się w krajowej 
czołówce. W rywalizacji kobiet w kate-
gorii wiekowej 19-23 Koluch wywal-
czyła trzy medale. Młoda pływaczka 
najbliżej triumfu była w rywalizacji na 
50 metrów stylem grzbietowym. Ko-
luch pokonała dystans w czasie 29.79 
sekundy, zaś pierwsza Agata Naskręt 
– 28.98. 19-latka z uKS Kapry-Armexim 
Pruszków sięgnęła po brąz na 200 me-
trów grzbietem. Przed nią uplasowały 
się wspomniana Naskręt i Weronika 
Górecka. Koluch była trzecia również 
na 100 metrów grzbietem. Tym razem 
jej plecy oglądała Górecka, która była 
czwarta. Pierwsza znów była Naskręt, 
druga Paulina Peda.

Julia Koluch podkreśla, że jest za- 
dowolona ze swojego występu w mi-
strzostwach Polski. – Myślę, że zawod-
nik jest po starcie spełniony i zado-
wolony gdy wie, że dał z siebie 100%. 
Podsumowując każdy ze startów z  
osobna, mogę śmiało powiedzieć, że 
wychodziłam z wody z poczuciem, że 
zostawiłam w wodzie całe swoje serce, 

a uśmiech z twarzy nie schodził mi na-
wet w trakcie rozgrzewek – opowiada 
nam medalistka mistrzostw Polski. – 
Nie zapominajmy, że kariera sportowca 
to nie tylko pasmo zwycięstw i radości. 
Chociaż moje występy odbiegały od 
rekordów życiowych, mogę śmiało na-
zwać te zawody udanymi – zdobyłam 
trzy krążki w kategorii młodzieżowiec. 
Teraz spokojnie mogę przez najbliższe 
dwa miesiące przygotowywać się do 
wylotu na studia w Stanach Zjednoczo-
nych – dodaje.

Trzeba również zwrócić uwagę na 
postawę uKS GOS Raszyn. Właściwie 
jednej zawodniczki, dla której występ 
w mistrzostwach Polski to prawdziwe 
pasmo sukcesów. Aleksandra Polań-
ska sięgnęła po srebro na 800 metrów 
stylem dowolnym, a także brąz na 50 
metrów. Najlepiej smakował jej jed- 
nak złoty medal na 200 metrów, gdzie 
zdystansowała rywalki. Polańska sta-
nęła również na pierwszym miejscu  
na 100 oraz 400 metrów stylem do- 
wolnym.

Artur Szpuda

Julia w formie
Julia z medalami
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31 maja w Pruszkowie odbyła 
się gala Babilon Fight Night 1.  
W walce wieczoru Michał 
Cieślak znokautował 
Olanrewaju Durodolę.   

a rena Pruszków zamieniła się w 
świątynię boksu i MMA. Fani spor-

tów walki mieli otrzymać potężną daw-
kę emocji. Nie zabrakło pojedynków, 
które zakończyły się przed czasem. W 
Pruszkowie było naprawdę gorąco.

19. zwycięstwo w karierze odniósł 
Michał Cieślak, który w walce wieczoru 
w wadze junior ciężkiej pokonał Olanre-
waju Durodolę. Nigeryjczyk rysował się 
jako mocny rywal, bo 27 z 29 wygranych 
walk zakończył przed czasem. Cieślak 

nie kalkulował i był dobrze przygoto-
wany do starcia. Przewaga Polaka ani 
przez chwilę nie podlegała dyskusji. W 
drugiej rundzie Cieślak zasypał prze-
ciwnika ciosami i do akcji wkroczył 
sędzia. 30-latek mógł wznieść ręce w 
geście triumfu.

Pas kategorii półśredniej MMA za-
chował Daniel Skibiński. Polak zapre-
zentował się efektownie i w drugiej run-
dzie pokonał Adriano Rodriguesa. Re-
misem zakończyło się starcie w wadze 
ciężkiej pomiędzy Michałem Kitą a łu-
kaszem Brzeskim. Niepokonany na ga-
lach Babilon pozostaje Daniel Rutkow-
ski. Tym razem „Rutek” wypunktował 

Damiana Zorczykowskiego. Wydawało 
się, że pojedynek rozstrzygnie się de-
cyzją sędziów. Na kilkadziesiąt sekund 
przed końcem Rutkowski zdobył dosiad 
i słał w stronę rywala kolejne ciosy. Do 
akcji wkroczył sędzia. Rutkowski z pa-
sem mistrzowskim w wadze piórkowej.

Szybko zakończyła się walka w 
bokserskiej wadze średniej. W drugiej 
rundzie Andrii Tsiura zastopował Patry-
ka Cichego. W Pruszkowie zwycięstwa 
odnosili również: Michał Pietrzak, łu-
kasz Sudolwski, Adrian Gralak, Tomasz 
Smyk, Klaudia Syguła (wszyscy MMA).

Artur Szpuda

Wieczór 
Cieślaka

Michał Cieślak
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– Mogę śmiało  
nazwać te zawody 
udanymi – mówi  

Julia Koluch
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